

Dato: 22/1-2026		Deltagere: Christina, Sanne, Rikke, Bianca, Mette, Josefine, Peter, Mie, Marie, Lis, Lena, Cati Afbud: Louise, Linette
Referent: Marie		
Ordstyrer/Dirigent: Mette		
Sted		
Rytterstuen, Margrethelund 3		
Næste bestyrelsesmøde (generalforsamling): 22.03.2026		
Vi mødes kl.14.30 inden generalforsamlingen		
Emne, beskrivelse, beslutning		Har Opgaven
Godkendelse af referat	Godkendt	Alle
Valg af dirigent	Mette	Mette
Valg af referent	Marie	Marie
Nyt fra formanden	Generalforsamling – Bliver søndag d.22/3 kl.15.30 På valg: Cati, Bianca, Lena, Josefine, Linette, Sanne Peter og Christina arbejder på at få de sidste restancer ind – Christina prikker dem pænt på skulderen. Der var kommet et spørgsmål ang. reparation af bokse – Lis siger at bokse altid må repareres og Lis har stalosan stående, hvis boksen ordnes i bund – tal med Lis inden	Christina
Opfølgning fra sidst	Opslag og sedler om billeder og video på sociale medier – mikrofon – Computer – Klub og part folder Mette laver sedler (og opslag) om billeder og video og sætter op diverse steder på gården. Mikrofon - Marianne (fra stævneudvalget) er ved at forhøre sig om en. Computer tjekker Sanne op på – Peter har evt. en gammel computer der kan bruges og ellers har Mette muligvis en. Klub og partfolder: Sanne overtager for Linette – Lis og Christina har gamle folder som Sanne kan få og Sanne ser også på rideskolefolderen – koordinere med Lis og Christina	Alle/Marie
Økonomisk rapport regnskab	Der mangler lidt af omkostninger fra præmier, men pt er der et overskud på ca10.000kr – vi mangler strøm og diverse reguleringer Status på opsparing til ridebanen: 148.007,66. Dertil kommer der yderligere 4320 kr. fra nytårsbingo – Så i alt 152.327,66kr.	Cati

Nyt fra udvalg	Velfærd – fastelavn er d.15/2 Ideer til diverse: Klubbetøj- der må gerne købes lille lager ind som kan sælges i boden. Vi aftaler i bestyrelsestråden, hvad der skal købes ift. udbud/efterspørgsel Ønske om anerkendelse/forplejning til undervisere til juletræsfesten – de gør et stort stykke arbejde: Det må vi gerne og gør vi fra nu af (har været sådan tidligere, men info var ikke kommet videre til det nuværende velfærdsudvalg) Sponsor – Rikke søger DIF (Danmarks idrætsforbund) og DGI (Danske gymnastik og idrætsforeninger) til ridebanen og hegn med en handicaprampe – Sender også ansøgning til anlægsmidler til Egedal kommune - ansøgningsfristen er 1.februar 2026 på samtlige ansøgninger Den aftale der pt er udarbejdet angående restaurering/etablering og vedligehold af den udendørs ridebane, har Lis rettelse til – aftalen rettes og laves færdig af Rikke, Lis og Lena og sendes efterfølgende i bestyrelsestråden og skal sendes med ansøgningerne afsted. Kæpheste – Rikke har søgt og fået bevilliget 7000kr fra Spar nord fonden og 7.000kr fra Egedal kommune til afholdelse mv til kæpheste stævner. Så nu skal vi have købt spring, kæpheste mv ind til klubben (lækkert) Stævne – mødes på søndag d. 25/1 og lægger datoer for hele året der – Lis godkender planen efterfølgende – Lis ønsker at stævnesæsonen starter med et springstævne pga. det ustadige forårsvejr Børne-Unge – Nye medlemmer i udvalget – meget engagerede med gode ideer – der er plads til et par stykker mere Sløjfe – holder begge arrangementer – Sanne og Bianca hjælper Teknik – Der bliver spurgt til trillebøre der skal repareres, der er 11 – Mette spørger Rasmus (sin mand) om han vil sponsorere nye evt. med reklamer for hans firma på Når ridebanen bliver lavet – kan der måske etableres nye/flere sygefolde – Bianca gennemgår et forslag Der er kommet en ide til en fond hvor der kan søges til at etablere handicapvenlige tiltag – som bedre tilgangsforhold og lign	Alle/Marie
Nyt udvalg – børne/unge	Misforstået punkt – unødvendigt på dagsorden Punktet hørte ind under ovenstående punkt: Nyt fra udvalgene	(Josefine) Marie
Kontingent – skal det trækkes oftere?	Der har været en del restancer – kan vi gøre det smartere Vi vil gerne trække det halvårligt pr 1/1- 2027 og 1/7-2027 og nedlægge miniklubmedlemsskabet, da det så ikke mere vil give mening	Peter

	Det kræver en vedtægtsændring og det skal med på generalforsamlingen	
Kalender for året	D.31/5 ønske om sløjfestævne og 24/10 til halloween og et ekstra sløjfestævne inden sommerferien Der skal også sættes dato til: Kalkedag, Arbejdsdag, Sommerfest, Loppemarked (datoer findes når stævneudvalget har lagt og clearet datoer med Lis) dog ligger fastelavn d.15/2 og Juletræsfest d.6/12 Sommerfest: Vi tænker at sætte dato og holde den, men det kræver en formand og der er lidt arbejde i at afholde sommerfesten Ide til at vi skifter hvert andet år mellem julefrokost og sommerfest -	Alle udvalg
Lukning af ridehuse til arrangementer og undervisning	Medlemmer efterlyser retningslinjer for brug af ridehuse til fx ene springundervisning – fødselsdage mv Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde – vi tænker over det og Bianca kommer med et forslag	Mie
Nyt fra Lis		Lis
Evt.	Nogen medlemmer studser over, at der i julen og andre helligdage lukkes 17.30 – har man som voksen et arbejde eller andet der gør at man ikke kan nå det, kan der aftales med Lis at der rides inden 20.00 (husk at det skal aftales!)	Alle

Dato: 22/1-2026		Deltagere: Christina, Sanne, Rikke, Bianca, Mette, Josefine, Peter, Mie, Marie, Lis, Lena, Cati Afbud: Louise, Linette
Referent: Marie		
Ordstyrer/Dirigent: Mette		
Sted		
Rytterstuen, Margrethelund 3		
Næste bestyrelsesmøde (generalforsamling): 22.03.2026		
Vi mødes kl.14.30 inden generalforsamlingen		
Emne, beskrivelse, beslutning		Har Opgaven
Godkendelse af referat	Godkendt	Alle
Valg af dirigent	Mette	Mette
Valg af referent	Marie	Marie
Nyt fra formanden	Generalforsamling – Bliver søndag d.22/3 kl.15.30 På valg: Cati, Bianca, Lena, Josefine, Linette, Sanne Peter og Christina arbejder på at få de sidste restancer ind – Christina prikker dem pænt på skulderen. Der var kommet et spørgsmål ang. reparation af bokse – Lis siger at bokse altid må repareres og Lis har stalosan stående, hvis boksen ordnes i bund – tal med Lis inden	Christina
Opfølgning fra sidst	Opslag og sedler om billeder og video på sociale medier – mikrofon – Computer – Klub og part folder Mette laver sedler (og opslag) om billeder og video og sætter op diverse steder på gården. Mikrofon - Marianne (fra stævneudvalget) er ved at forhøre sig om en. Computer tjekker Sanne op på – Peter har evt. en gammel computer der kan bruges og ellers har Mette muligvis en. Klub og partfolder: Sanne overtager for Linette – Lis og Christina har gamle folder som Sanne kan få og Sanne ser også på rideskolefolderen – koordinere med Lis og Christina	Alle/Marie
Økonomisk rapport regnskab	Der mangler lidt af omkostninger fra præmier, men pt er der et overskud på ca10.000kr – vi mangler strøm og diverse reguleringer Status på opsparing til ridebanen: 148.007,66. Dertil kommer der yderligere 4320 kr. fra nytårsbingo – Så i alt 152.327,66kr.	Cati

Nyt fra udvalg	Velfærd – fastelavn er d.15/2 Ideer til diverse: Klubbetøj- der må gerne købes lille lager ind som kan sælges i boden. Vi aftaler i bestyrelsestråden, hvad der skal købes ift. udbud/efterspørgsel Ønske om anerkendelse/forplejning til undervisere til juletræsfesten – de gør et stort stykke arbejde: Det må vi gerne og gør vi fra nu af (har været sådan tidligere, men info var ikke kommet videre til det nuværende velfærdsudvalg) Sponsor – Rikke søger DIF (Danmarks idrætsforbund) og DGI (Danske gymnastik og idrætsforeninger) til ridebanen og hegn med en handicaprampe – Sender også ansøgning til anlægsmidler til Egedal kommune - ansøgningsfristen er 1.februar 2026 på samtlige ansøgninger Den aftale der pt er udarbejdet angående restaurering/etablering og vedligehold af den udendørs ridebane, har Lis rettelse til – aftalen rettes og laves færdig af Rikke, Lis og Lena og sendes efterfølgende i bestyrelsestråden og skal sendes med ansøgningerne afsted. Kæpheste – Rikke har søgt og fået bevilliget 7000kr fra Spar nord fonden og 7.000kr fra Egedal kommune til afholdelse mv til kæpheste stævner. Så nu skal vi have købt spring, kæpheste mv ind til klubben (lækkert) Stævne – mødes på søndag d. 25/1 og lægger datoer for hele året der – Lis godkender planen efterfølgende – Lis ønsker at stævnesæsonen starter med et springstævne pga. det ustadige forårsvejr Børne-Unge – Nye medlemmer i udvalget – meget engagerede med gode ideer – der er plads til et par stykker mere Sløjfe – holder begge arrangementer – Sanne og Bianca hjælper Teknik – Der bliver spurgt til trillebøre der skal repareres, der er 11 – Mette spørger Rasmus (sin mand) om han vil sponsorere nye evt. med reklamer for hans firma på Når ridebanen bliver lavet – kan der måske etableres nye/flere sygefolde – Bianca gennemgår et forslag Der er kommet en ide til en fond hvor der kan søges til at etablere handicapvenlige tiltag – som bedre tilgangsforhold og lign	Alle/Marie
Nyt udvalg – børne/unge	Misforstået punkt – unødvendigt på dagsorden Punktet hørte ind under ovenstående punkt: Nyt fra udvalgene	(Josefine) Marie
Kontingent – skal det trækkes oftere?	Der har været en del restancer – kan vi gøre det smartere Vi vil gerne trække det halvårligt pr 1/1- 2027 og 1/7-2027 og nedlægge miniklubmedlemsskabet, da det så ikke mere vil give mening	Peter

	Det kræver en vedtægtsændring og det skal med på generalforsamlingen	
Kalender for året	D.31/5 ønske om sløjfestævne og 24/10 til halloween og et ekstra sløjfestævne inden sommerferien Der skal også sættes dato til: Kalkedag, Arbejdsdag, Sommerfest, Loppemarked (datoer findes når stævneudvalget har lagt og clearet datoer med Lis) dog ligger fastelavn d.15/2 og Juletræsfest d.6/12 Sommerfest: Vi tænker at sætte dato og holde den, men det kræver en formand og der er lidt arbejde i at afholde sommerfesten Ide til at vi skifter hvert andet år mellem julefrokost og sommerfest -	Alle udvalg
Lukning af ridehuse til arrangementer og undervisning	Medlemmer efterlyser retningslinjer for brug af ridehuse til fx ene springundervisning – fødselsdage mv Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde – vi tænker over det og Bianca kommer med et forslag	Mie
Nyt fra Lis		Lis
Evt.	Nogen medlemmer studser over, at der i julen og andre helligdage lukkes 17.30 – har man som voksen et arbejde eller andet der gør at man ikke kan nå det, kan der aftales med Lis at der rides inden 20.00 (husk at det skal aftales!)	Alle